
Van: Herman 
ter 

Veen 

MM 
opmeer.nl> 

Verzonden: 
26-06-2024 21:52 

(geanonimiseerd)

Aan: 
MR 

opmeer.nl>, 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Vincent Buis 
5 

@opmeer.nl> (geanonimiseerd)

CC 
@opmeer.nl>, 

@opmeer.nl>, (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

   

  

    

   
Wietske Glandorf 

WE opmeer.nl> 

Onderwerp: 
240626 

RE: 

Hoogwoud 
Oost (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Het 

lijkt 
mij 

goed 
om 

volgende 
week een 

overleg 
in 

te 
plannen 

over de 

ontwikkelingen 
en 

uitspraak 
van de Aro. 

Daarin ook 

bespreken 
wat 

het 

tijdspad 
is. 

Daarbij 
moeten 

we 
prioriteit 

geven 

aan wonen fase 1. We kunnen dat niet meer 

uitstellen, 
wachtend 

op 

een 

gebiedsvisie. 

Met 

vriendelijke 
groet, 

Herman 
ter 

Veen 

Wethouder 

Gemeente 

Opmeer 

Klaproos 
1, 

1716 VS 

Opmeer | 
Postbus 

199, 
1715 ZK 

Spanbroek | 
Telefoon 0226 

- 

363 333 

Bezoek 
www.opmeer.nl 

en 
volg 

ons 
op 

Facebook en Linkedin 

Van: <Rl@opmeer.nl> 

Verzonden: 
woensdag 

26 
juni 

2024 17:18 

Aan: Herman 
ter 

Veen 
< 

@opmeer.nl>; 
Vincent Buis 

< 

@opmeer.nl> 

CC: 
< 

@opmeer.nl>; 

< 

@opmeer.nl> 

Onderwerp: 
FW: 

Hoogwoud 
Oost 

Beste Herman en 
Vincent, 

Om 
verdere 

verwarring 
te 

voorkomen en 
ter 

informatie 
stuur 

ik 

jullie 
een afschrift van onderstaande mail. 

Het is 
de komende 

maanden cruciaal om hierin 

gezamenlijk op 
te 

blijven 
trekken. De ARO raadde ons aan de 

tijd 
te 

nemen die 

nodig 
is. 

Ondertussen hebben we 

vrijdag 
wel al een eerste 

gesprek 
met de ontwikkelaars over de IOK 

(beeindiging SOK) 
en AOK t.b.v. 

Wonen I. Deze 

planningen 
zijn 

in de basis 

onafhankelijk 
van elkaar en 

vermoedelijk 
zullen we met een BOPA moeten werken. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Gemeente 

Opmeer 

Klaproos 
1, 

1716 VS 

Opmeer | 
Postbus 

199, 
1715 ZK 

Spanbroek | 
Telefoon 0226 

- 

363 333 

Bezoek 

www.opmeer.nl 
en 
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ons 

op 

Facebook 
en 

LinkedIn 

Verzonden: 
woensdag 

26 
juni 

2024 17:14 

(geanonimiseerd)

   

   

  

   

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

  

  

  

  

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

opmeer.nl>; opmeer.nl>; 

HNE 

opmeer.nl>; 
<Moopmeerni=: 

< 
opmeer.nl> 

CGC: Wietske Glandorf 
< 

opmeer.nl>; opmeer.nl>; 
Richard Krober 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

<Meopmeern= 

Onderwerp: 
RE: 

Hoogwoud 
Oost 

Allen, 

Vorige 
week 

donderdag gaf 
BRO 

op 

verzoek van 
Herman 

en 
Vincent 

een 

presentatie 
om even 

met 
jullie 

te 
delen dat we aan het 

studeren 
zijn 

welke alternatieven er 
zijn 

voor de 

gebiedsontsluitingsweg 
die aantakt 

op 

de Veken 4. Dit is een van de elementen 

van 
de Gebiedsvisie 

en 
hier moet 

nog 

een 
definitieve keuze in worden 

gemaakt, 
in 

tegenstelling 
tot wat Vincent hierover 

aangaf. 
We 

hebben 

namelijk 
ook 

nog 

een aantal andere 

problemen op 
te 

lossen. 

In 

hoofdlijnen 
is de 

concept 
Gebiedsvisie HWO een aantal weken 

terug 
al 

met 
de 

gehele ambtelijke 
organisatie 

besproken. 
Dit 

is het stuk dat 

gisteravond 
ook aan de ARO is 

voorgelegd. 
De 

ontsluitingsweg 
via NNN 

gebied blijft 
voor de ARO echter een 

gevoelig 

— 

bijna onbespreekbaar 

- 

punt, 
vandaar dat we hebben laten 

zien 
ook 

op 

een alternatief 
te 

studeren. Zoals verwacht 

heeft de 
ARO 

dan ook haar voorkeur voor dit alternatief 

uitgesproken, 
maar onderkende dat dit wellicht 

lastiger 
te 

realiseren 
is. 

De ARO wil alleen meewerken aan de 

oostelijke ontsluitingsweg 
als alle alternatieven echt aantoonbaar onhaalbaar 

blijken. 
Ze 

waardeerden dan ook dat we andere 
opties 

onderzoeken en 

vroegen 

ons een derde keer 
terug 

te komen om de resultaten van 

deze onderzoeken 
te 

delen. “We hebben 

geen 

schuifnatuur 
in 

deze 

provincie” 
was een 

veelzeggende opmerking. 
Ook 

verkeerstechnisch 

zag 

men 

problemen 
in een 

“ringweg”. 

Zo zal het de komende maanden 

nog 

wel een aantal keer heen en weer 

gaan 

met 

studies, 
nieuwe inzichten etc. Het 

lijkt 
me 

goed jullie 
daarvan 

op 
de 

hoogte 
te houden via 

een 

regelmatige 
interne 

projectgroep 
(deze plant in), 

maar een 
echte 

beoordeling 
en 

integrale afstemming lijkt 
me 

pas 

aan de orde als we 

gezamenlijk 
echt 

bijna 
een 

klap geven op 

de 

concept 

gebiedsvisie, 
alvorens deze aan het 

college 
aan te bieden. Er is dus 

nog lang geen sprake 
van een 

mijlpaal 
of een formele 

ambtelijke 
toetsing. 

Wanneer we binnen de interne 
projectgroep 

gezamenlijk 
tot een 

gedragen 
concept 

gebiedsvisie 
zijn 

gekomen, 
zullen we deze ook 

nogmaals 
aan de 

ambtelijke organisatie presenteren, 
en 

mogelijk 
ook informatie 

ophalen bij 
de 

Raad. Pas daarna 

gaan 

we een derde keer naar de ARO en kunnen de 

gebiedsvisie 
daarna 

hopelijk 
aan het 

college voorleggen 

t.b.v. 

terinzagelegging. 

Het 
blijft vooralsnog “tekenen-rekenen”, 

een iteratief 

proces waarbij 
we steeds dichter 

bij 
een haalbare en 

gedragen 

gebiedsvisie 
zullen komen. 

Een 
uitkomst zou ook 

nog 

kunnen 

zijn 
dat de 

gebiedsvisie 
HWO 

“in de 

ijskast” 
moet in 

afwachting 

van nadere 

planvorming 
voor de Veken 4. Een 

integrale benadering 
is daarin 

juist 
cruciaal, 

ook financieel. Ik maak hiervoor ook 

(geanonimiseerd)

nog 

een 

afspraak 
met 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Gemeente 

Opmeer 

Klaproos 
1, 

1716 VS 

Opmeer | 
Postbus 

199, 
1715 ZK 

Spanbroek | 
Telefoon 0226 

- 

363 333 

Bezoek 

www.opmeer.nl 
en 

volg 
ons 

op 

Facebook en LinkedIn 

Verzonden: 
donderdag 

20 
juni 

2024 12:18 

d 

CC: Wietske Glandorf 
< 

opmeer.nl> 

Onderwerp: Hoogwoud 
Oost 

Hallo 

en 

B, 

Vandaag 
was er een 

presentatie 
over 

Hoogwoud 
Oost. Dit ik hoorde ik 

maandag pas. 

Helaas kon ik er niet 

bij 
zijn. 

Ik heb 

nog 

even 
contact 

gehad 
met 

Wietske 

gehad 
hierover. 

Het is 
voor onze 

afdeling 
niet 

haalbaar om 

(uiterlijk) dinsdag 
een 

adequate 
reactie over de 

plannen 
te 

geven. 

We 
moeten 

het 

plan namelijk nog 

beoordelen en 

integraal 
afstemmen. 

Het 

lijkt 
me 

goed 
dat we binnenkort met een 

projectgroep 
om tafel 

gaan 

om een en ander door te 

spreken. 

Ik zie de 
presentatie graag tegemoet. 

Met 

vriendelijke 
groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Gemeente 

Opmeer 

Klaproos 
1, 

1716 VS 

Opmeer | 
Postbus 

199, 
1715 ZK 

Spanbroek | 
Telefoon 

OC 

Bezoek 
www.opmeer.nl 

en 
volg 

ons 
op 

Facebook en Linkedin 

(geanonimiseerd)

  

   

  

  

   
  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


